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Адрес Xennia Technology Ltd 
Monroe House, Works Road 
Letchworth 
Hertfordshire SG6 1LN 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Inkjet inks & systems 
Proven, reliable products 

Xennia supplies a range of proven, robust and reliable inkjet printers, modules and inks which can be optimised for your specific market application,
delivering increased efficiency, productivity and profitability. 

Xennia is able to help users to develop a full printing process for an application specific requirement by implementing one or more of the product
options below: 
XenInx specialist inks 

Xennia’s advanced formulation inks offer unrivalled print quality and performance, producing vibrant images for your application. 
XenJet modules 

XenJet modules are the core components of an industrial inkjet system, including the print engine, ink supply system, software and automated
maintenance system. Our low-risk modular approach offers greater flexibility in system design, reducing time to market while bringing down production
costs. 
Xennia printing systems 

Xennia printing systems are designed for a number of key applications and can also be adapted for specific customer requirements. Xennia’s printing
systems help to revolutionise production processes, bringing the numerous advantages of digital inkjet to your business.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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